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Θεσσαλονίκη, 29/09/2020

Των: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας
Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

Προς: κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας

ΘΕΜΑ: «Προβλήματα στη σύμβαση της Πολεμικής Αεροπορίας με τον Φαρμακευτικό
Σύλλογο Θεσσαλονίκης»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα  με  δημοσίευμα  ηλεκτρονικού  τύπου  της  23ης Σεπτεμβρίου
(https://www.poes.gr/index.php/2019-10-23-19-42-02/1484-p-o-e-s-pros-yfetha-i-talaiporia-
ton-ypiretoynton-stin-pa-synexizetai?fbclid=IwAR1iGur9aSfKll-
a1FS1eCUFDAPZhCzvfUIoxEZ82yJS26DgjEYcrNryFoM) και με απάντηση του ΥΠΕΘΑ
υπ’  αρ.  Φ.900α/2432/16974/10.4.2020  ΥΠΕΘΑ επί  ερώτησης  που  ετέθη   από  την
«Ελληνική  Λύση»  (Ερώτηση  5120/23.3.2020  της  Βουλής  των  Ελλήνων), ο
Φαρμακευτικός  Σύλλογος  Θεσσαλονίκης  (ΦΣΘ)  είχε  αναστείλει,  μονομερώς  και
προσωρινά, την επί πιστώσει εκτέλεση συνταγών φαρμάκων της Πολεμικής Αεροπορίας
(ΠΑ) στο πλαίσιο της αντιμετώπισης από την ΠΑ, διαχειριστικής φύσης ζητημάτων που
προέκυψαν  κατά  την  εκτέλεση  της  σχετικής  σύμβασης.  Εντούτοις,  παρόλο  που  έχει
παρέλθει χρονικό διάστημα 5 μηνών και ενώ, βάσει της απάντησης του ΥΠΕΘΑ, είχαν
επιλυθεί ήδη τα περισσότερα θέματα που είχαν αναφερθεί από τον ΦΣΘ και αναμενόταν η
άμεση διευθέτηση του προβλήματος σχετικά με τον τρόπο πληρωμής των λογαριασμών
του, δεν έχει αρθεί η εκ μέρους του ΦΣΘ η αναστολή εκτέλεσης συνταγών των στελεχών
της ΠΑ.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Σε ποιους λόγους οφείλεται η συνέχιση της αναστολής εκτέλεσης συνταγών από τον
Φαρμακευτικό Σύλλογο Θεσσαλονίκης εις βάρος των στελεχών της ΠΑ, παρά το ότι
παρήλθε ένα πεντάμηνο από της σχετικής απαντήσεώς σας επί Ερώτησής μας που
αφορά στο συγκεκριμένο πρόβλημα;
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2. Προτίθεσθε να  εγκύψετε στο άνω  πρόβλημα και να μεριμνήσετε για την άμεση
επίλυσή  του,  προκειμένου  να  συνεχίσει  απρόσκοπτα  η  παροχή  φαρμακευτικού
υλικού  από  τα  φαρμακεία  της  Θεσσαλονίκης  στα  στελέχη  της  Πολεμικής
Αεροπορίας,  αφού το τελευταίο κρίνεται επιβεβλημένο,  ιδίως κατά την τρέχουσα
περίοδο, κατά την οποία οι ανάγκες σε φάρμακα είναι ιδιαιτέρως αυξημένες;

Οι ερωτώντες Βουλευτές

Κυριάκος Βελόπουλος

Κωνσταντίνος Χήτας




